

## Referat: generalforsamling lørdag den 4. marts 2017 kl. 13:00

21 personer til stede, heraf 20 stemmeberettigede.

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere

*Heidi Thamestrup er valgt som dirigent*

*Det bekræftes at generalforsamlingen er lovligt indkaldt.*

*Jimmi Hansen og Morten valgt som stemmetællere*

*Rune Østerdal valgt som referent*

2. Formanden aflægger beretning om foreningens arbejde i det forgangne år

*Formandens beretning udleveret til deltagerne og gennemgået af konstitueret formand David Facius.*

3. Godkendelse af beretning

*Beretning godkendt. Der blev udtrykt et håb fra deltagere om mødested i det sønderjyske, f. eks. Esbjerg. Ligeledes et håb om et mødested i nærheden af Lolland-Falster/Ringsted. Dertil blev der gjort opmærksom på at problemet med at oprette nye mødesteder ikke er økonomien, men at finde tovholdere.*

*Det blev nævnt at foreningen i forbindelse med udmeldelser på grund af manglende betaling, kunne forsøge at tage kontakt til de givne medlemmer.*

4. Kassereren fremlægger foreningens regnskab for det forgangne år

*Regnskabet fremlagt. Overskud på ca. 91.000 kr. De 50.000 noteret som indtægt fra Landsforeningen Autisme er en donation fra en virksomhed. At der ikke står et beløb ud for mødestedet Aarhus skyldes at Aarhus ikke har fået indleveret udgiftsbilag i tide.*

*Der spørges ind til udgiften til udsendelse af indkaldelse til generalforsamling. David Facius fortæller at vi ønsker at føle os sikre på at medlemmerne modtager indkaldelsen og derfor finder vi det nødvendigt at benytte postomdeling. Det slås fast at det ikke er et krav i forhold til vedtægterne at indkaldelsen udsendes via postomdeling.*

5. Godkendelse af regnskab

*Regnskabet godkendt.*

6. Budget og fastsættelse af kontingent

*Budget fremlagt. Der forventes et resultat på kr. -94.500. Med overskud i 2016 og to store donationer, der i sig selv overstiger underskuddet med kr. 600, er det budgetterede underskud nødvendigt; vores likviditet er solid og vi ønsker at bruge flere penge. Det noteres at Aalborg vil få den nødvendige økonomiske støtte fra foreningen, så de har mere end de kr. 2.000, de har fra §18-midler. Budgettet godkendt.*

*Muligheden for – med hjælp fra Landsforeningen Autisme – at søge om midler til optræning af tovholdere nævnes.*

*Budget godkendt.*

## 7. Indkomne forslag

- a. Forslag om medlemsblad. Forslag stillet af Jimmy Whitfield.

*Landsforeningen Autisme kan støtte med layout og blad, så foreningen selv kun kommer med materiale.*

*Vi er bevidste om at det er et stort stykke arbejde, der skal lægges. Der vises stor interesse for i stedet at bruge energi på hjemmesiden. Der opfordres til at vi hjælper til at gøre Landsforeningen Autisme's autismebladet endnu bedre. Jimmy trækker forslaget tilbage og bestyrelsen opfordres til at drøfte om vi skal have et bladudvalg. Det gør bestyrelsen gerne.*

- b. Forslag om politisk udvalg. Forslag stillet af Jimmy Whitfield.

*Der er bred enighed i at dette er bestyrelsens opgave. Generalforsamlingen gøres opmærksom på at bestyrelsens kræfter er begrænsede. Forslaget ændres til at bestyrelsen opfordres til at diskutere muligheden for at nedsætte et politisk udvalg. Det vil bestyrelsen tage op på et bestyrelsesmøde.*

## 8. Valg af formand

Aage Sinkbæk er på valg og genopstiller ikke.

*Lars Stahlhut stiller op.*

*David Facius stiller op.*

*Lars Stahlhut ville ønske at han havde fundet ud at David Facius ville stille op før generalforsamlingen. Andre bemærker at det er helt i overensstemmelse med vedtægterne; Man behøves ikke give varsel inden generalforsamlingen.*

*David Facius fik 10 stemmer. Lars Stahlhut fik 9 stemmer. Én stemte blankt.*

## 9. Valg til bestyrelse

Der skal vælges to bestyrelsesmedlemmer for 2 år.

Følgende er på valg:

Rune Østerdal

Catherina Wagner

Der skal vælges et bestyrelsesmedlem for 1 år.

*Rune Østerdal og Silke Rudolph valgt for en toårig periode.*

*Catherina Wagner og Jimmy Whitfield valgt for en etårig periode.*

Suppleanter: Der skal vælges i alt 3 suppleanter.

Følgende er på valg:

Silke Rudolph

Sofie Saunte Mortensen

*Sofie Saunte Mortensen genopstiller ikke.*

*Jimmi Hansen valgt som suppleant.*

*Elvis Korkmaz valgt som suppleant.*

## 10. Valg af Revisor

Jimmi Hansen er på valg som revisor og genopstiller ikke.

Der skal vælges en revisorsuppleant.

*Ingen kandidater.*

*Bestyrelsen vil forsøge at finde en revisor med hjælp fra Landsforeningen Autisme.*

*Berit Nielsen viser en interesse og bestyrelsen vil gå ind i en dialog med hende om muligheden for at hun påtager sig posten.*

11. Eventuelt

a. Skal formanden vise sig på alle mødesteder?

*Formand David Facius er positivt indstillet.*

b. Gøre Aage Sinkbæk til æresmedlem.

*Det vil bestyrelsen meget gerne gå videre med.*

c. European Autistic Network – Vil bestyrelsen være interesseret i at vi som forening nu går ind i samarbejdet?

*Ja, bestyrelsen er interesseret og vil tage det op på de kommende møder.*

d. Kan man dække tovholdernes udgifter til rejse i forbindelse med generalforsamlinger?

*Der udtrykkes stor opbakning. Det vil blive taget op på næste bestyrelsesmøde.*